
Bestyrelsesmøde 23/10-2017 kl.19  på Ørnedalsbanen. 
 
Tilstede : Jonas-Thea-Anders-Jan-Dennis-Stefan-Jens-Henrik-Mads-Karina 
Afbud    : Søren-Jimmy. 
 
Thea : 
Anders og Thea været til møde i Nysum sammen med andre klubber og Nikolaj Fuhrmann fra 
banesportsudvalget. 
Forslag fra Nysum ville gerne have opdelt banesportsudvalget i 2. ( offroad- asfalt). 
Efter en god snak blev forsamlingen enige om at lade banesportsudvalget være som det er i dag. 
Alle tilstedeværende blev enige om at indstille Rasmus Nielsen og Jens Kim til banesportsudvalget. 
Thea og Anders deltager i rep/kalendermøde  d. 4/11-2017. 
 
Anders : 
Angående vores august løb har givet ca. 80000 kr i overskud. 
Bestyrelsen bliver enige om at passivt medlemskab sæson 2018, skal koste 100 kr årligt. 
Bestyrelsen enige om at der gives et beløb til ofre d. 16/9-2017. 
Bestyrelsen holder møde d.1/12-2017, tid og sted oplyses senere. 
 
Jonas: 
Ang. nedlukning d. 4/11-2017. Laves liste over de opgaver som skal laves. Der startes kl.8 med 
morgenkaffe. 
 
Klubben mangler : 
Tovholder til cafeteria’et sæson 2018. 
Tovholder som elektriker sæson 2018 ( tage en snak med Per PN ang. eltavler til klubben). 
 
Ann Sofie og Anja  spørges angående afholdelse af julebanko.  
 
Næste møde 20/11-2017 kl.19 i Sæby hos Sæby VVS. 
 


